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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 24 lutego 2022 roku. 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński  

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik MiG Chodecz – Monika Matuszewska 

oraz pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz 

Obrady sesji nie były transmitowane z uwagi na awarię prądu (brak internetu). 

Proponowany  porządek  obrad 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Chodczu za 2021r. – Przewodniczący 

Komisji. 

       -    dyskusja, 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2021r. – Przewodniczący Rady; 

       -    dyskusja, 

5. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 

– Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w 

Chodczu na rok 2022. 

       -   przedłożenie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr  XXXVI/246/22, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Chodczu na rok 2022. 

       -   przedłożenie planów pracy przez Przewodniczących Komisji, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr  XXXVI/247/22, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.  

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/248/22, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 
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       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/249/22, 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/233/21 Rady Miejskiej w Chodczu                

w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Chodczu. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/250/22, 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2022. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/251/22, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Justyna Matuszewska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/252/22, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy 

Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2022. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVI/253/22,  

14. Interpelacje i zapytania  radnych. 

15. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXXVI sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na 

sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad - wprowadziła dwa dodatkowe 

punkty. Poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad 

głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska będzie 

obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad 

XXXV sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał 

możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XXXV/21 głosowało 13 radnych, przeciwnych 0, 
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wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty 13 głosami za. 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza 

Chodcza o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił 

informacji, iż w okresie międzysesyjnym miało miejsce szereg zdarzeń istotnych dla 

funkcjonowania  Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi:  

- dostaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego, po piśmie wysłanym do Urzędu 

Marszałkowskiego z Urzędu Gminy odnośnie przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej 269 

odcinka między Choceniem a Chodczem, gdzie w wywiadach tv, radiowych czy też prasowych 

przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego różne informacje przedstawiali. Na szczęście droga 

wojewódzka nr 269 w tym etapie pierwszym będzie przebudowywana w Chodczu od 

skrzyżowania z ulicą Zwycięstwa do granic z gminą Choceń do Nowin, jest to 6 km. Przyszła 

odpowiedź z taką informacją z załącznikiem mapowym, umieściliśmy tą odpowiedź na stronie 

Gminy oraz na gminnym facebooku. Dodatkowo tam są zawarte jeszcze dwie informacje                       

o sygnalizacji świetlnej przy szkole, o którą wnioskowaliśmy oraz że w kwietniu tego roku 

zostanie ogłoszony przetarg na realizację tej inwestycji. Przetarg będzie w ramach tzw. 

zaprojektuj i wybuduj, bo projektu na to nie ma więc wówczas będziemy składać swoje uwagi 

do projektu.  

- było otwarcie dzisiaj przetargu na przebudowę drogi powiatowej z Chodcza do Modliborza, 

nie wiemy ilu było oferentów, jeszcze nie było publikacji natomiast najtańszą ofertę dała firma 

drogowa Drogtom z Włocławka, zła informacja na ten moment jest taka, że cena to jest 25 mln 

zł. jaką Drogtom zaproponowało za wybudowanie tej drogi, zła dlatego bo powiat włocławski 

w swoim budżecie na te inwestycje zablokował 15 mln zł. na ten rok, a to inwestycja 

jednoroczna więc jakby źle to rzutuje na tą przebudowę 269 również.  

- do 28 lutego na ten czas, może zostanie termin przesunięty ale tego jeszcze nie wiemy można 

składać wnioski na Polski Ład, my już te wnioski przygotowaliśmy i złożyliśmy zgodnie                        

z ustaleniami z radnymi. W Polskim Ładzie można było złożyć 3 wnioski, jeden do 65 mln zł., 

drugi do 30 mln zł., trzeci do 5 mln zł. ale żeby można było złożyć wnioski na te wyższe kwoty 

obligatoryjnie trzeba było złożyć wniosek na ta mniejszą, więc na te 5 mln zł. zostało złożone 

wniosek na remonty, przebudowy dróg gminnych. W ramach tego drugiego, w tej kwocie 30 

mln zł. ponowiliśmy wniosek na remonty, przebudowy, modernizację, budowy instalacji 

wodno – kanalizacyjnej na terenie gminy Chodecz, a w ramach tej ostatniej kwoty wniosek na 

remonty budynków gminnych szeroko rozumianych. 

- jeszcze jest dodatkowo równolegle przy tym polskim ładzie nabór na Polski Ład 

popegeerowski tzw. dla gmin, które miały na swoim terenie dawne pegeery i tam można było 

składać 2 wnioski, jeden do 2 mln zł. drugi do 5 mln zł. Oba te wnioski zostały złożone na 

remonty, przebudowy, modernizację i poprawę bezpieczeństwa na drogach gminnych. Jeżeli 

chodzi o drogi złożyliśmy wnioski łącznie na ten moment na około 12 mln 600 zł.     

- z panią Agatą Drzewiecką objeżdżałem całą gminę odnośnie tych dróg różnych odcinków do 

przebudowy i od razu zaznaczam tam, gdzie mieszkają nasi mieszkańcy. Wszystkie te drogi 

zmieściły się w tych trzech wnioskach. Co z tego wyjdzie zobaczymy. 

- mamy dużo tematów związanych z usuwaniem skutków wichur. Jako gmina najbardziej 

odczuła to przez uszkodzenie transformatora na stacji uzdatniania wody, cały czas jedziemy na 

prądzie własnym – dzisiaj jest to naprawiane. 
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- doszła sprawa melioracji, czyszczenia przepustów pod drogami gminnymi i tego typu spraw. 

Praktycznie w każdym miejscu naszej gminy a i nie tylko bo w sąsiednich również wody jest 

dużo, woda nie odpływa z przyczyn różnych, głównie takich, że albo rowy są zaniedbane albo 

są zaorane albo przepusty są niedrożne albo są o zbyt małym przekroju albo są źle posadowione. 

W związku z tym też jest dużo pracy, wyjazdów, kontroli, sprawdzania, a na bieżąco staramy 

się takie najbardziej drażliwe tematy, które można we własnym zakresie udrożnić, poprawić to 

Zakład Gospodarki Komunalnej w ostatnich dwóch tygodniach praktycznie zajmuje się tym na 

różnych odcinkach w różnych miejscach naszej gminy codziennie. Na tym Burmistrz 

zakończył. Dyskusji nie było.  

     

Ad. 3 Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Chodczu za 2021r. – 

Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań z działalności za 2021r.               

1) Komisja Rewizyjna – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż skład osobowy Komisji 

Rewizyjnej  przedstawia się jak niżej:  

 

1. Łuczak Tomasz  - Przewodniczący 

2. Turbiak Monika   -  Z-ca Przewodniczącego 

3. Sikorski Adam  - Członek 

4. Stempczyński Jerzy - Członek 

5. Kluzik Bohdan  - Członek 

6. Feliniak Wiesław – Członek 

7. Łuczak Roman - Członek 

 

           Posiedzenia Komisji Rewizyjnej w roku 2021 odbywały się zgodnie z przyjętym planem 

pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXIV/174/21 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia  28 stycznia 

2021r. W posiedzeniach uczestniczyli Przewodniczący Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza 

oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Rewizyjna w roku 2021 odbyła  6 

posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z 

funkcjonowania Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy oraz jednostek budżetowych. 

Komisja  Rewizyjna Rady Miejskiej w Chodczu zrealizowała plan pracy przyjęty do działania 

w roku 2021 w 90% .  Z  odbytych  posiedzeń  Komisja sporządzała protokoły z wnioskami  

oraz  opiniami,  które przekazywała do realizacji Burmistrzowi Chodcza i Przewodniczącej 

Rady Miejskiej. Wydała pozytywną opinię i wniosek w sprawie wykonania budżetu za rok 

2020 oraz udzielenia Burmistrzowi Chodcza absolutorium z tego tytułu, a także pozytywna 

opinię z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2021r. W pracach Komisji 

Rewizyjnej aktywnie uczestniczyli wszyscy członkowie, a  frekwencja kształtowała się  na 

poziomie  98,00% za co radny Łuczak podziękował wszystkich członkom Komisji. 

 

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Grzegorz Makowiecki przedstawił, iż skład osobowy 

Komisji Budżetu i Finansów przedstawia się w następujący sposób: 

 

1. Makowiecki Grzegorz – Przewodniczący 

2. Michalak Beata – Z-ca Przewodniczącego 

3. Krupa Błażej – Członek 

4. Feliniak Wiesław – Członek 
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5. Łuczak Tomasz – Członek 

6. Stempczyński Jerzy – Członek 

7. Pietrzak Wiesław – Członek 

       Posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w roku 2021 odbywały się zgodnie z przyjętym 

planem pracy, zatwierdzonym  uchwałą Nr XXIV/175/21 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia             

28 stycznia 2021r. 

W posiedzeniach Komisji uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza, 

Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz oraz pracownicy Urzędu, jednostek samorządowych, a także 

zaproszeni goście. Komisja Budżetu i Finansów w roku 2021 odbyła 13 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń  wynikała z planu pracy oraz  funkcjonowania  Burmistrza Chodcza oraz     

Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. Komisja współpracowała ze Skarbnikiem Miasta i Gminy 

oraz Burmistrzem Chodcza. Komisja  Budżetu i Finansów po każdym odbytym posiedzeniu 

sporządzała protokół w którym zamieszczała opinie oraz wnioski  do realizacji przez  

Burmistrza Chodcza, Urząd Miasta i Gminy Chodecz czy też  podległe jednostki budżetowe.  

W pracach Komisji  Budżetu i Finansów aktywnie  uczestniczyli wszyscy członkowie a  

frekwencja kształtowała się  na poziomie  98%. za co Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim członkom. Zaplanowane  posiedzenia Komisji zostały zrealizowane w 100%.  

 

3) Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław przedstawił, iż skład 

Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej  przedstawia się następująco:  

 

1. Feliniak Wiesław – Przewodniczący 

2. Kosmalski Robert – Za-ca Przewodniczącego  

3. Kluzik Bohdan – Członek 

4. Adryjańczyk Anna – Członek 

5. Krupa Błażej – Członek  

6. Kwiatkowska Ewa - Członek 

7. Michalak Beata – Członek  

 

            Posiedzenia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej w roku 2021 odbywały się 

zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXIV/175/21 Rady Miejskiej              

w  Chodczu z dnia 28 stycznia 2021r.  

W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz 

pracownicy Urzędu i goście  zaproszeni.  

Komisja  Rolna i Infrastruktury Technicznej w roku 2021 odbyła 14 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz potrzeb wynikających z funkcjonowania  

Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy.  

       Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej zrealizowała wszystkie zaplanowane 

posiedzenia, z  odbytych  posiedzeń  sporządzała protokoły z wnioskami  oraz  opiniami  które 

przekazywane były  do realizacji.    

W pracach Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  99,00% Członkowie Komisji 

uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  Rady Miejskiej w 

Chodczu. 

4) Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż 

skład osobowy Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska przedstawia się  w następujący 

sposób: 

 

1. Kwiatkowska Ewa – Przewodniczący 



str. 6 
 

2. Kluzik Bohdan  – Za-ca Przewodniczącego  

3. Pietrzak Wiesław – Członek 

4. Adryjańczyk Anna – Członek 

5. Krupa Błażej – Członek  

6. Łuczak Roman - Członek 

7. Makowiecki Grzegorz – Członek  

 

Posiedzenia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska w roku 2021 odbywały się zgodnie 

z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXIV/175/21 Rady Miejskiej                           

w  Chodczu  z  dnia 28 stycznia 2021r. W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady 

Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście  zaproszeni. Komisja  

Obywatelska i Ochrony Środowiska w roku 2021 odbyła 8 posiedzeń. Tematyka posiedzeń 

wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania  Burmistrza Chodcza, 

Urzędu Miasta i Gminy. Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska z odbytych posiedzeń 

sporządzała protokoły z wnioskami  oraz  opiniami  które przekazywane były  do realizacji.    

W pracach Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie a frekwencja kształtowała się  na poziomie  98,00% Członkowie Komisji 

uczestniczyli także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  Rady Miejskiej                            

w Chodczu. 

5) Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Jerzy Stempczyński przedstawił, iż  

w skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu wchodzą następujący radni Rady Miejskiej 

w Chodczu : 

 

1. Stempczyński Jerzy – Przewodniczący 

2. Adryjańczyk Anna – Z-ca Przewodniczącego 

3. Kosmalski Robert – Członek 

4. Sikorski Adam – Członek 

5. Makowiecki Grzegorz – Członek 

6. Turbiak Monika – Członek 

7. Pietrzak Wiesław - Członek  

 

 W skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu wchodzą następujący radni Rady 

Miejskiej w Chodczu : 

 

1. Stempczyński Jerzy – Przewodniczący 

2. Adryjańczyk Anna – Z-ca Przewodniczącego 

3. Kosmalski Robert – Członek 

4. Sikorski Adam – Członek 

5. Makowiecki Grzegorz – Członek 

6. Turbiak Monika – Członek 

7. Pietrzak Wiesław - Członek  

 

           Posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w roku 2021 odbywały się 

zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXIV/175/21 Rady Miejskiej            

w Chodczu z dnia 28 stycznia 2021r.  

W posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz 

pracownicy Urzędu i goście zaproszeni.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w roku 2021 odbyła 6 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania  

Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała się w następujący sposób: 
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-  spotkania z dyrekcją  Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu, oraz 

dyrekcją Przedszkola Samorządowego w Chodczu, 

- udział członków Komisji w uroczystościach organizowanych w szkołach, 

- patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych organizowanych w Szkole 

Podstawowej  im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu, 

- przegląd obiektów sportowych i rekreacyjnych Miasta i Gminy Chodecz, 

- przegląd arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej i Przedszkola Samorządowego                 

w Chodczu na rok szkolny 2021/2022, 

- zapoznanie z informacja o największych osiągnięciach sportowych i kulturalnych dzieci                

i młodzieży w 2021 roku, 

- zapoznanie z projektem budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 ze szczególnym 

zwróceniem uwagi na część dotyczącą przedmiotu działań Komisji (oświata, kultura, kultura 

fizyczna, sport). 

           Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zrealizowała wszystkie zaplanowane 

założenia z planu pracy, z odbytych posiedzeń sporządzała protokoły z wnioskami  oraz  

opiniami, które przekazywane były do realizacji.    

W trakcie roku 2021 Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu przekazała następujące  

opinie i wnioski do  realizacji: 

 

-  pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały dotyczącego określenia wykazu kąpielisk na 

terenie Miasta i Gminy Chodecz oraz określenia sezonu kąpielowego w roku 2021, 

 

- pozytywna opinia nt. projektu arkusza organizacyjnego Przedszkola Samorządowego                   

i Szkoły Podstawowej w Chodczu na rok szkolny 2021/2022r., 

 

- doprowadzenie do prawidłowej eksploatacji stadionu miejskiego w Chodczu, 

  

- zwrócenie uwagi na potrzebę drobnego remontu – naprawy ogrodzenia cmentarza 

ewangelickiego w Chodczu od strony Alei Zwycięstwa, 

 

- Komisja pozytywnie odnotowuje dobre wyniki egzaminów końcowych ósmoklasistów                       

w Szkole Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu na tle innych placówek, 

 

- pozytywna opinia w sprawie przejęcia zabytkowych maszyn rolniczych i utworzenia przy 

„Koźlaku” stacjonarnej wystawy maszyn i ich udostępnienia zwiedzającym, 

 

- w związku z przypadającym 580-leciem lokacji miasta Chodecz Komisja proponuje 

powołanie Społecznego Komitetu Obchodów, który spośród organizacji, osób, stowarzyszeń 

podzieli ewentualnie zadania, pracę do przygotowania i wykonania. Proponowany termin 

obchodów proponuje ustalić w ramach terminu dożynek, 

 

- wspólne posiedzenia z Komisją Rewizyjną w sprawie wyników kontroli KAS dotyczącej 

Przedszkola i Szkoły Podstawowej  - SIO i konieczności zwrotu środków z subwencji oraz w 
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sprawie zasad tworzenia klas integracyjnych oraz sposoby finansowania z subwencji, 

weryfikację zasad funkcjonowania świetlicy i liczebności dzieci z niej korzystających,  

 

-  pozytywna opinia w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na 

terenie Miasta i Gminy Chodecz, 

 

- pozytywna opinia dla przedstawionej Komisji oceny cząstkowej pracy dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Chodczu. 

 

- wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na przeprowadzenie 

kontroli w Szkole Podstawowej w Chodczu celem wyjaśnienia niektórych nieścisłości.  

 

            Ponadto Komisja w omawianym zakresie zajmowała się n/w sprawami: 

 

- zapoznanie z wynikami egzaminów końcowych w Szkole Podstawowej im. T. Kościuszki                

w Chodczu oraz innych osiągnięciach w nauce. 

 

           W pracach Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie, a frekwencja kształtowała się  na poziomie  98,00% 

Członkowie Komisji uczestniczyli także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  

Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

6) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przedstawił, iż W skład Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą następujący radni Rady Miejskiej w Chodczu: 

 

1. Łuczak Roman – Przewodniczący 

2. Sikorski Adam – Za-ca Przewodniczącego 

3. Kosmalski Robert 

4. Łuczak Tomasz 

5. Turbiak Monika 

6. Kwiatkowska Ewa 

7. Michalak Beata 

 

Posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2021 odbywały się zgodnie z przyjętym 

planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXIV/175/21 Rady Miejskiej  w Chodczu z dnia 28 

stycznia 2021r. W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz 

Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w 

roku 2021 odbyła 5 posiedzenia. Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb 

wynikających z funkcjonowania  Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała 

się w następujący sposób: 

 

-  omówienie instytucji Skargi, Wniosku i Petycji jako przedmiotu działania Komisji na 

podstawie Ustawy o samorządzie gminnym, Kodeksu Postępowania Administracyjnego, 

ustawy o petycjach 

- rozpatrzenie i wydanie opinii na temat skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do 

Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

- analiza i opiniowanie materiałów na sesję 
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- sporządzenie planu pracy Komisji na rok 2022 

- sprawy bieżące wynikające w ciągu roku  

              Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zrealizowała wszystkie zaplanowane założenia          

z planu pracy, z odbytych posiedzeń sporządzała protokoły. W pracach Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji aktywnie  uczestniczyli wszyscy członkowie a  frekwencja kształtowała się  

na poziomie  98,00% za co przewodniczący wszystkim podziękował. Członkowie Komisji 

uczestniczyli także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji Rady Miejskiej                           

w Chodczu. 

 

Przewodnicząca podziękowała za przestawienie sprawozdań za 2020r. Dyskusji nie było.  

 

Ad.4 Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. – Przewodniczący 

Rady. 

        

                        Rada Miejska w Chodczu (kadencja VIII tj. lata 2018-2023) wybrana została                       

w wyborach samorządowych dnia 21 października 2018r. w następującym składzie osobowym: 

1. Adryjańczyk Anna 

2. Feliniak Wiesław 

3. Kwiatkowska Ewa 

4. Krupa Błażej  

5. Kluzik Bohdan 

6. Kosmalski Robert 

7. Łuczak Tomasz 

8. Łuczak Roman 

9. Makowiecki Grzegorz 

10. Michalak Beata 

11. Pietrzak Wiesław  

12. Sikorski Adam 

13. Stempczyński Jerzy 

14. Turbiak Monika 

15. Twardowska Anna  

 

                 Funkcję Przewodniczącego Rady pełni Pani Twardowska Anna, a funkcję 

wiceprzewodniczących Pan Krupa Błażej oraz Pietrzak Wiesław. 

W roku 2021 odbyło się 12 sesji Rady Miejskiej, w tym 3 sesje nadzwyczajne w związku                          

z koniecznością podjęcia uchwał niecierpiących zwłoki. Podczas sesji podjęto 71 uchwał,              

a 11 dotyczyło budżetu Miasta i Gminy Chodecz oraz jego zmian w trakcie roku. 

Pozostałych 60 uchwał podjętych przez Radę Miejską w Chodczu dotyczyło spraw 

realizowanych przez Burmistrza Chodcza oraz Urząd Miasta i Gminy Chodecz  jak np.: 

- przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu, 

- ustanowienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021r.,  

-  uchwalenie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w 2021r.,  

- niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 
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- utworzenie linii autobusowych i wyrażenie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług   

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Miasta i Gminy Chodecz, 

- ustalenie cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami 

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Miasto i Gminę Chodecz oraz w 

sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie, 

- określenie wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Chodecz oraz określenie sezonu 

kąpielowego w roku 2021, 

- wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Lubieńcu i Woli Adamowej, 

- wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Toruński” sp. 

z o.o. 

- zatwierdzenie wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej, 

- określenie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta i Gminy Chodecz dla 

gminnych spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania, 

- uchwalenie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

- ustanowienie pomnika przyrody, 

- nadania nazwy ulic w Chodczu, 

- udzielenia dotacji w roku 2021 na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowalne przy Kościele p.w. św. Jakuba dla Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. św. Dominika 

w Chodczu.   

- określenie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście i Gminie Chodecz, 

- ustanowienie Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Chodecz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok, 

- uchwalenie opłat i podatków lokalnych, 

-  ustanowienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, 

- ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego na rzecz członków gminnych Ochotniczych 

Straży Pożarnych oraz wiele innych które wynikają z corocznego ich podejmowania. 

           Rada Miejska w Chodczu przyjęła Raport o Stanie Miasta i Gminy Chodecz za 2020r. 

oraz jednomyślnie udzieliła Burmistrzowi Chodcza wotum zaufania, przyjęła sprawozdanie                

z wykonania budżetu gminy za 2020r. oraz jednogłośnie udzieliła absolutorium Burmistrzowi 

Chodcza. Na każdym posiedzeniu sesji Rada Miejska zapoznawana była z informacjami                        

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Chodecz. Sprawozdania z posiedzeń 

międzysesyjnych składały także poszczególne stałe Komisje Rady Miejskiej w Chodczu. Na 

sesjach radni zgłaszali wnioski, na które udzielano odpowiedzi. Dotyczyły one w 

szczególności:  

 

- remontów i napraw dróg gminnych oraz poprawy bezpieczeństwa na ulicach, 

- oświaty, sportu, 

- czystości i porządku w gminie, 

- porządku publicznego, 

- funkcjonowania jednostek organizacyjnych gminy, 

- komunikacji i ochrony środowiska, 

- rozwoju gminy, 
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                     Na początku każdego roku poszczególne komisje rady przyjmują plany działania. 

Z tym wiąże się  np. liczba posiedzeń komisji, która opiniuje merytorycznie poszczególne 

projekty uchwał, czy też wykonywanie przez Urząd Miasta i Gminy oraz Burmistrza   

poszczególnych zadań oraz  rozpatrywanie pism, wniosków które wpłynęły do Komisji od 

mieszkańców i osób spoza terenu. I tak w trakcie 2021 roku Komisja Budżetu i Finansów 

odbyła posiedzeń 13, Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – 14, Komisja Obywatelska 

i Ochrony Środowiska – 8, Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – 6 posiedzeń, Komisja 

Rewizyjna – 6 posiedzeń oraz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 5 posiedzeń. Rada i jej 

komisje wypełniały swoje bieżące zadania ustawowe i statutowe związane z przyjętym planem 

pracy oraz wynikające z funkcji kontrolnej. 

Komisje odbywały również posiedzenia wyjazdowe (w terenie), przygotowanie terenów 

rekreacyjnych do sezonu turystycznego czy też sprawdzanie stanu dróg i realizacji 

poszczególnych inwestycji.  

Działania Rady Miejskiej w Chodczu i poszczególnych Komisji przyczyniły się                    

w dużym stopniu do wykonania szeregu inwestycji związanych z poprawą codziennego 

funkcjonowania mieszkańców naszego miasta i gminy oraz poprawy warunków życia. 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim radnym za współpracę, za wsparcie jej osoby, 

Pani Skarbnik, pracownikom Gminy którzy pilnie uczestniczyli w sesjach. Dziękuje za 

współpracę również Burmistrzowi Chodcza, za udział w posiedzeniach Komisji.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja              

w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia. Tematami przewodnimi było sporządzenie 

sprawozdania za rok 2021, opracowanie planu pracy na rok 2022, w sprawach bieżących 

Komisja wróciła wspólnie z Komisją Oświatową do tematów związanych ze szkołami, a 

szczególnie ze szkoła podstawową, o szczegółach wniosków i przebiegu opowie więcej 

przewodniczący Komisji Oświaty. Kolejna Komisja – tematem przewodnim było spotkanie z 

dyrektorem przedszkola samorządowego w Chodczu, omówiono wydatkowanie w tej 

placówce, zatrudnienie. Komisja nie miała żadnych uwag co do funkcjonowania przedszkola.   

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż Komisja                          

w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Na tej Komisji rozpatrywaliśmy pisma 

skierowane do Komisji, sporządzane było sprawozdanie za rok 2021, ustalenie planu pracy na 

rok 2022 omawiane były zmiany do budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 które 

szczegółowo przedstawi Pani Skarbnik.  

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia. Głównym tematem 

było przygotowanie planu pracy na 2022r. oraz sporządzenie sprawozdania za rok 2021. W 

sprawach bieżących Komisja rozpatrzyła pisma skierowane do rozpatrzenia przez Komisję. 

Pisma te dotyczyły głównie tego co powiedział na wstępie Pan Burmistrz czyli remontu, 

doraźnego remontu dróg gruntowych, które właśnie w tym okresie są wyjątkowo nieprzejezdne 
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oraz czyszczenia rowów, przepustów pod drogami gminnymi, które powodują powstawanie 

rozlewisk na gruntach. Na drugim posiedzeniu w dniu 17 lutego br. też głównie 

rozpatrywaliśmy pisma skierowane do Komisji i też te pisma dotyczyły właśnie tych tematów. 

W sprawach bieżących Komisja zapoznała się z pismem dotyczącym zasad naboru wniosków 

na udzielenie pomocy finansowej z budżetu województwa kujawsko – pomorskiego w 2022r. 

dla gmin z przeznaczeniem dla spółek wodnych na bieżące utrzymanie urządzeń 

melioracyjnych, melioracji wodnej. Do uzyskania pomocy finansowej wymagany jest wkład 

własny gminy lub spółki wodnej w wysokości minimum 50% wartości zadania. Kwota pomocy 

finansowej wynosi nie więcej niż 25 tyś. zł. i na wzór roku ubiegłego Urząd złoży stosowny 

wniosek do Urzędu Wojewódzkiego o pozyskanie takiego dofinansowania i wstępnie został 

wskazany odcinek rowu w miejscowościach Brzyszewo, Wola Adamowa w kierunku 

Lubieńca. 

 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała dwa razy. Na pierwszym w z 

nich sporządzono sprawozdanie za rok 2021 oraz omówiono plan pracy na rok 2022 oraz 

wysłuchaliśmy informacji przedstawionych przez Pana Burmistrza dotyczących możliwości 

pozyskania samochodu bojowego dla jednej z naszych jednostek OSP w Zalesiu oraz o innych 

zadaniach inwestycyjnych, możliwościach realizacji inwestycji zakończonych w postępowaniu 

ofertowym dotyczącym przebudowy drogi Brzyszewo – Sobiczewy. Na tym posiedzeniu 

omawialiśmy także sprawę wyboru zespołów na imprezy cykliczne Kupała i Dożynki, 

członkowie Komisji złożyli swoje propozycje, wstępnie rozmawialiśmy też na temat planów 

dotyczących organizacji obchodów 580-lecia powstania Chodcza. W ten proces chcemy 

włączyć pozostałe jednostki, Komisje oraz działające na terenie naszej gminy Koła Gospodyń,  

stowarzyszenia. Pani Justyna Matuszewska przedstawiła nam problemy z utrzymaniem 

sanitarnego reżimu na terenie Chodcza – podjęto działania, ten temat powinien już być 

zakończony. Na kolejnym posiedzeniu omawialiśmy projekty uchwał, które są przedmiotem 

dzisiejszej sesji. Pierwszy z nich to projekt uchwały sprawie wyrażenia woli utworzenia 

stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Włocławka oraz Miastem Włocławek a drugi w  sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Miasta i Gminy Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2022. W obydwu 

przypadkach projektach tych uchwał jest pozytywna opinia Komisji Obywatelskiej.       

5)  Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński przekazał, iż w ostatnim 

okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz 14 lutego br. Sporządzono plan pracy na rok 

2022 oraz sprawozdanie za rok 2021r. W sprawach bieżących mieliśmy trzecie spotkanie z 

dyrektorem szkoły podstawowej w sprawach o których już kolega Łuczak powiedział 

związanych m.in. z wynikami kontroli KAS, a także innymi tematami, które były w 

zainteresowaniu obu Komisji, a dotyczyły m.in. przeprowadzenia inwentaryzacji, kwestia 

nadgodzin, ich rozliczania, terminowości składania dokumentów u pań z CUW i inne bieżące. 

W tym roku kończy się kadencja zarówno pani dyrektor Osowskiej jak i panu dyrektorowi 

Nowackiemu. Tu ewidentnie trzeba podkreślić, że ten pierwszy okres pracy dyrektora był 

bardzo dobry naszym zdaniem. Natomiast w ostatnim okresie co z członkami Komisji 

Rewizyjnej żeśmy stwierdzili troszeczkę się sprawy zaczęły komplikować i występować coraz 

więcej nieprawidłowości i właśnie tutaj zwróciliśmy uwagę na co już Państwu mówiłem 

niezłożona w terminie inwentaryzacja, kontrola KAS nieprawidłowości wprowadzania 

pewnych danych do SIO w wyniku czego kwota 20 kilku tysięcy z przedszkola ale dużo wyższa 

kwota prawie 200 tyś. zł. ze szkoły do zwrotu nienależnie naliczonej subwencji. Szczegółowo 

na kolejnym posiedzeniu z przewodniczącym Łuczakiem możemy państwu przedstawić. 
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Niestety pewne rzeczy wyszły, które zdaniem radnych, członków Komisji wpływają 

szczególnie w ostatnim okresie negatywnie na ocenę pracy pana dyrektora. W związku                           

z powyższym zwróciliśmy się wspólnie z Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej bo to było 

wspólne posiedzenie Komisji z wnioskiem o niezwłoczne przeprowadzenie konkursu na 

dyrektora przedszkola i dyrektora szkoły podstawowej co też Burmistrz wysłuchując opinii 

Komisji uczynił, bo konkursy są ogłoszone. Ponadto wyszły pewne nieprawidłowości jeśli 

chodzi o nadgodziny, sposób naliczania i rozliczania itp. ponadto kwestie związane z zakupem 

łóżka dla jednego z uczniów, niepotrzebnego wplątania w to Burmistrza itd. Fajnie się układało 

parę lat współpracy, pan dyrektor wiele zrobił, dobre były wyniki, to też trzeba podkreślić za 

co bardzo dziękujemy. Natomiast ostatni okres troszeczkę sprawy się skomplikowały. 

Szczegóły znajdują się w protokole, który można przeczytać.         

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Na posiedzeniu Komisja zajmowała się 

rozpatrywaniem pism skierowanych do Komisji, sporządzeniem planu pracy na rok 2022 oraz 

sprawy bieżące.  

Dyskusji nie było. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Chodczu na rok 2022. 

 

              Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska o przedłożenie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny Łuczak Tomasz 

odczytał plan pracy Komisji na 2022r., który przedstawia się w następujący sposób: 

 

PLAN 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

 

 

Lp. Tematyka posiedzenia 

Komisji Rady 

Termin 

posiedzenia 

Odpowiedzialna osoba 

za  referowanie 

tematu 

z Urzędu bądź 

instytucji. 

4. 1. Terminowość zwrotu odsetek 

kapitałowych i dotacji za rok 2021.  

I kwartał 

2022r. 

 

5. 2. Gospodarowanie mieniem gminy. II kwartał 

2022r. 

 

3. Analiza działalności  Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

II kwartał 

2022r. 

 

4. Opinia z wykonania budżetu Miasta i 

Gminy za 2021r.; wniosek o udzielenie 

lub nie absolutorium  

II kwartał 

2022r. 

 

5. Kluby sportowe, Stowarzyszenia - 

zasadność wydatkowania środków. 

II kwartał 

2022r. 

 



str. 14 
 

6. 

 

Opinia z wykonania budżetu Miasta i 

Gminy Chodecz za I półrocze 2022r. 

III kwartał 

2022r. 

 

7. Wydatkowanie środków finansowych w 

placówkach oświatowych / 

funkcjonalność świetlicy.  

III kwartał 

2022r. 

 

8. Poprawność realizacji terminowości 

umów na odbiór i wywóz nieczystości 

stałych i płynnych przez ZGK                 

Sp. z o.o. 

IV kwartał 

2022r. 

 

9. Sprawy zlecone przez Radę Miejską 

 

cały rok  

10. Sprawy bieżące 

 

cały rok  

 

Dyskusji nie było. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXVI/246/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Chodczu na rok 2022. 

 

             Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie planów pracy na rok 2021. 

1) Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił następujący plan 

pracy na 2022r.  

PLAN 

pracy  Komisji Budżetu i Finansów 

na  2022 rok  

 

 
Lp.  Tematyka posiedzenia  

Komisji Rady 

Termin  

posiedzenia 

Odpowiedzialna osoba  za 

referowanie tematu  

z Urzędu bądź instytucji. 

1. Opracowanie planu  pracy Komisji na rok 2022. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2022r.  

2. 

 

Analiza podziału środków  budżetowych na 

inwestycje według  budżetu na 2022r. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2022r.  

3. 

 

Informacje na temat  zaległości podatkowej oraz za  

odpady komunalne za 2021r. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2022r.  

4. Informacja na temat inwestycji gminnych 

finansowanych ze środków z zewnątrz. 

II kwartał 2022r.  
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Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

5. 

 

Informacje na temat wykorzystania środków 

finansowych za 2021r. w Miejsko-Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Chodczu. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

II kwartał 2022r.  

6. Analiza i opinia w sprawie wykonania budżetu za I 

półrocze 2022r.  

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

III kwartał 2022r.  

7. 

 

 

Analiza  sytuacji ekonomiczno-finansowej w Gminie  

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

III kwartał 2022r.  

8. 

 

 

Stan realizacji inwestycji w Gminie Chodecz. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

IV kwartał 2022r.  

9. Zapoznanie się z założeniami do projektu budżetu na  

rok 2023 oraz planem inwestycyjnym Gminy w 

2023r.  Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

IV kwartał 2022r.  

10. Analiza i opiniowanie zmian do budżetu w trakcie 

roku . 

Terminy, tematyka mogą być zmienione w zależności 

od zaistniałych potrzeb. 

na bieżąco   

 

 

2) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław 

przedstawił następujący plan pracy na 2022r. 

PLAN 

pracy Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej 

na 2022 rok  

 

 

Lp.  Tematyka posiedzenia  

Komisji Rady 

Termin  

posiedzenia 

Odpowiedzialna 

osoba  za 

referowanie tematu z 

Urzędu bądź 

instytucji. 

1. Opiniowanie projektów budowy i napraw 

bieżących dróg na terenie Gminy. 

I kwartał 2022r.  

2. 

 

Opiniowanie zadań inwestycyjnych 

realizowanych przez  samorząd  gminny. 

I kwartał 2022r.  

3. 

 

Planowanie  prac związanych z melioracją. II kwartał 2022r.  

4. Bieżące utrzymanie dróg związane z  

odkrzaczaniem  poboczy. 

III kwartał 2022r.  
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5. Współpraca przy organizowaniu dożynek. III kwartał 2022r.  

6. 

 

Współpraca przy zagospodarowaniu terenów 

rekreacyjnych i jezior. 

II-III kwartał 

2022r. 

 

7. Przyjęcie planu przygotowanego przez  

Prezesa  ZGK  Spółka  z o.o. odnośnie 

przygotowania zakładu do zimowego 

utrzymania dróg. 

IV kwartał 2022r.  

8. 

 

Opinia dotycząca przejęcia przez samorząd 

zimowego utrzymania dróg powiatowych 

leżących na terenie gminy. 

IV kwartał 2022r.  

9. 

 

 

Opiniowanie podań o umorzenia i odroczenia 

podatku rolnego. 

IV kwartał 2022r.  

10. 

 

Analiza i opiniowanie projektu budżetu na 

2023 rok. 

IV kwartał 2022r.  

11. 

 

 

Sprawy bieżące wynikające w ciągu roku. 

Terminy posiedzeń będą wyznaczane przez 

przewodniczącego Komisji. 

I-IV kwartał 

2022r. 

 

 

3)  Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa 

przedstawiła następujący plan pracy na 2022r. 

PLAN 

Pracy Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska 

na 2022 rok 

  

 

1) Analiza i opiniowanie materiałów  na sesje Rady – cały rok. 

2) Rozpatrywanie pism skierowanych do Komisji – cały rok. 

3)  Sprawy bieżące – cały rok. 

 

 I kwartał 

1. Sporządzenie sprawozdania za 2021 rok oraz opracowanie planu pracy Komisji na 2022 

rok. 

2. Spotkanie z liderami stowarzyszeń z terenu Gminy Chodecz. 

3. Gospodarka mieszkaniowa, zasoby komunalne i socjalne. Zasoby i ich stan. 

 

II kwartał 

1. Utrzymanie i stan placów zabaw. 

2. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2021 rok - 

funkcjonowanie ustawy. 

3. Realizacja zadań z zakresu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie. 

4. Przygotowanie Gminy do sezonu letniego. 
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III kwartał 

1. Analiza i ocena wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

2. Funkcjonowanie gospodarki odpadami, stan wysypisk, zbiórka i magazynowanie. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego. Współpraca ze 

schroniskiem dla zwierząt. 

4. Działania Gminy w zakresie promocji i turystyki. 

 

IV kwartał 

1. Ocena zjawisk negatywnie oddziałujących na środowisko. Emisja zanieczyszczeń. 

2. Współpraca z organizacjami i stowarzyszeniami. 

3. Realizacja programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz. 

4. Analiza projektu budżetu w zakresie zadań Komisji na rok 2023. 

 

4) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przedstawił następujący plan pracy na 2022r. 

PLAN 

Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

na 2022 rok 

 

 

Lp. Tematyka posiedzenia 

Komisji Rady 

Termin 

posiedzenia 

Odpowiedz. 

osoba z 

Urzędu MiG 

1. Sprawy dotyczące promocji Gminy Chodecz. cały rok 

 

 

2.  Spotkanie okresowe z dyrekcją  Szkoły Podstawowej 

im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu. 

 

I i II półrocze 

2022r. 

 

3. Współudział Komisji w organizacji niektórych imprez 

masowych. 

 

cały rok  

4. Udział członków Komisji w uroczystościach 

organizowanych  w szkołach. 

 

cały rok   

5. Patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych 

organizowanych w Szkole Podstawowej im. Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu. 

cały rok  

 

 

6. Przegląd obiektów sportowych i rekreacyjnych                   

Miasta i Gminy Chodecz. 

 

II kwartał 2022  

7. Przegląd arkusza organizacyjnego Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola Samorządowego                      

w Chodczu na rok szkolny 2022/2023. 

 

II  kwartał 2022  
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8. Informacja o największych osiągnięciach sportowych 

i kulturalnych dzieci i młodzieży w 2022 roku. 

 

IV kwartał 2022  

9. Spotkanie Komisji dotyczące  zaopiniowania projektu 

budżetu w tym z zakresu będącego  przedmiotem 

działania Komisji i jego podziału na dany rok 

budżetowy. 

IV  kwartał 2022  

10. Sprawozdanie – podsumowanie działalności Komisji   

za rok 2022. 

IV kwartał 2022  

 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Łuczak Roman przedstawił 

następujący plan pracy na 2022r. 

 

PLAN  

Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2022 rok 
 

I kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

II kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawy bieżące. 

 

III kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawy bieżące. 

 

IV kwartał  

 

1. Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2023; 

2. Rozpatrywanie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do 

Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Sprawy bieżące. 

Dyskusji nie było. W tej chwili na sali jest 12 radnych. Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 12 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXVI/247/22 została podjęta i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego.  

 

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały 

poprosiła panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż zgodnie z zapisami ustawy  

o funduszu sołeckim rada gminy zawsze co roku do 31 marca roku podejmuje odpowiednią 

uchwałę o wyodrębnieniu bądź też niewyodrębnieniu w środkach gminy środków związanych 

z realizacją funduszu sołeckiego. W tym roku podobnie tak jak w roku poprzednim jest to 

uchwała o niewyrażeniu zgody także zgodnie z przepisami jej podjęcie jest konieczne. Na tym 

zakończono. Na sali jest 13 radnych. Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu 

i Finansów. Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań 

nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Na sali w tej chwili jest 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXVI/248/22 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia stowarzyszenia z gminami 

wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Włocławka oraz Miastem 

Włocławek. 

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła 

panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż niniejsza uchwała dotyczy nowego 

okresu programowania jeśli chodzi o dysponowanie środkami unijnymi, mianowicie część 

środków zostanie w ramach tego okresu przeznaczona na realizację projektów takich 

partnerskich, które muszą zostać przygotowane i wdrożone przez partnerstwa samorządów 

tworzące tzw. obszary prowadzące obszary polityki terytorialnej w tym tzw. miejskie obszary 

funkcjonalne. Na naszym terenie funkcjonuje miejski obszar funkcjonalny Włocławka, który 

skupia nie tylko samo miasto, które jakby jest tutaj głównym liderem ale również gminy 

wchodzące w skład powiatu. W związku z tym aby móc ubiegać się o środki finansowe w 

ramach nowej perspektywy podjęcie niniejszej uchwały jest jak najbardziej uzasadnione tym 

bardziej, że każda pozostała gmina inna z terenu powiatu takową uchwałę również podjęła.  

Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. 

Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Na sali w tej chwili jest 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXVI/249/22 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.10 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/233/21 Rady Miejskiej                           

w Chodczu w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła 

panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż konieczność zmiany uchwały 

wynika ze wskazań wydziału nadzoru i kontroli Urzędu Wojewódzkiego. Urząd Wojewódzki 

ustalił, że kryteria obniżenia diet radnych mają być zmienione więc musimy to dostosować do 

wskazań Urzędu Wojewódzkiego. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż opinia Komisji jest 
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pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie.Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

0. Uchwała Nr XXXVI/250/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad.11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2022. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika udzieliła informacji, iż w toku realizacji budżetu na 2022r. dokonuje się 

następujących zmian zarówno po stronach dochodów jak i wydatków. W związku z 

organizowaniem lokalnego transportu zbiorowego w zakresie przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej wprowadzone zostaną po stronie dochodów w rozdziale 

604 lokalny transport zbiorowy w paragrafie 2170 środki otrzymane z funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych; zwiększa się dotacje w rozdziale 6014 drogi publiczne powiatowe 

w paragrafie 2320 o kwotę 60.000,00 zł. w związku z podpisaniem ze Starostwem 

Włocławskim umowy na zimowe utrzymanie dróg; zmniejsza się środki przyznane z Polskiego 

Ładu w rozdziale 616 drogi publiczne gminne w paragrafie 6090 o kwotę 40.000,00 zł. zgodnie 

z otrzymaną promesą; zgodnie z decyzją wojewody kujawsko-pomorskiego zwiększa się 

dotację w rozdziale 711 urzędy wojewódzkie w paragrafie 2010 w kwocie 3.500,00 zł.; 

zwiększa się w rozdziale 75023 urzędy gmin w paragrafie 0970 o kwotę 2.000,00 zł. wpływy 

z różnych dochodów; wprowadza się środki z przyznanego grantu w rozdziale 75077 centrum 

projektów Polska cyfrowa w kwocie 179.160,00 zł. realizacja zadania cyfrowa gmina, rozwój 

cyfrowy JST oraz zwiększenie cyberbezpieczeństwa, zakup sprzętu IT; wprowadza się środki 

z przyznanego grantu w rozdziale 75077 centrum projektów Polska cyfrowa w kwocie 

348.000,00 zł. realizacja zadania cyfrowa gmina, wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w 

rozwoju cyfrowym., zakup sprzętu IT; w rozdziale 754 12 ochotnicze straże pożarne w 

paragrafie 0960 wprowadza się darowiznę w postaci pieniężnej w kwocie 2.500,00 zł. wpłata 

od osoby prawnej; dokonano zmiany planu w rozdziale 75615 i 75616 wpływy z podatku 

rolnego, leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób 

prawnych i innych jednostek organizacyjnych lub od osób fizycznych; w rozdziale 80101 

szkoły podstawowe w paragrafie 0960 wprowadzono darowiznę w postaci pieniężnej w kwocie 

30.00 zł. wpłata od osoby fizycznej; zgodnie z decyzją wojewody kujawsko-pomorskiego 

zwiększa się dotację w rozdziale 85219 ośrodki pomocy społecznej w paragrafie 2010 w 

kwocie 500,00 zł.; zgodnie z decyzją wojewody kujawsko-pomorskiego zwiększa się dotację 

w rozdziale 85219 ośrodki pomocy społecznej w paragrafie 2030 w kwocie 2.400,00 zł.; 

wprowadza się środki w rozdziale 85395 pozostała działalność pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej w paragrafie 2007 w kwocie 189.038,24 zł. Jest to grant utworzenie klubu 

pracy na terenie gminy Chodecz. Realizacją tego grantu zajmować się będzie MGOPS w 

Chodczu. W ramach tego grantu prowadzone będą szkolenia dla osób bezrobotnych. 

Przeniesienie środków w kwocie 50.000,00 zł. z rozdziału 92195 pozostała działalność kultura 

i ochrona dziedzictwa narodowego i paragrafu 2007 do rozdziału 85395 pozostała działalność 

pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej w paragrafie 2007. Wprowadza się nowe 

zadania inwestycyjne: zadanie pt. budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Huta 

Chodecka gmina Chodecz w kwocie 100.000,00 zł. przygotowanie dokumentacji; zadanie pt. 

przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zalesie działka nr 86 obr. Zalesie gmina Chodecz 
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w kwocie 10.000,00 zł. przygotowanie dokumentacji; zadanie pt. przebudowa drogi gminnej nr 

191347 w miejscowości Kromszewice gmina Chodecz w kwocie 25.000,00 zł. przygotowanie 

dokumentacji; zadanie pt. przebudowa przejścia dla pieszych w Chodczu na ul. Przemysłowej 

droga gminna nr 191309 C w kwocie 130.000,00 zł.; zadanie pt. cyfrowa gmina rozwój cyfrowy 

JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia cyberbezpieczeństwa; zadanie pt. 

zakup średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem 4x4 dla Komendy Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku w kwocie 175.000,00 zł. jest to dofinansowanie; 

zadanie pt. modernizacja monitoringu wizyjnego na terenie miasta Chodecz (Plac Kościuszki, 

zejście nad jezioro) etap II w kwocie 7.000,00 zł. jest to instalacja bezprzewodowego 

połączenia pomiędzy budynkiem UMiG a Posterunkiem Policji i zapewnienie bezpośredniego 

dostępu do monitoringu miejskiego. W związku z tym dochody i wydatki powiększyły się o 

kwotę 701.598,24 zł. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja 

Budżetu i Finansów. Radny Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest 

pozytywna. Pytań radni nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za uchwałą głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. Uchwała Nr XXXVI/251/22 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Chodecz 

 

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały poprosiła Panią 

Justynę Matuszewską. Pani Justyna poinformowała, iż ze względu na obowiązek 

przeprowadzenia racjonalnej gospodarki zasobami mienia komunalnego zasadnym jest 

podjęcie uchwały w sprawie zbycia niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w 

miejscowości Mstowo, obręb Mstowo, gm. Chodecz, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 211. Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Radny Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie 

mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXVI/252/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy 

Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2022. 

  

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały 

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż na podstawie ustawy prawo 

wodne rada gminy ma obowiązek podjęcia corocznej uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na 

terenie gminy oraz określenia sezonu kąpielowego. Projekt niniejszej uchwały został wyłożony 

do publicznej konsultacji na okres 21 dni jak i wysłany do odpowiednich organów do 

opiniowania. Opinie są pozytywne ani też żadne uwagi ze strony społeczeństwa nie wpłynęły. 

Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań 

nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXVI/253/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.14 Interpelacje i zapytania  radnych. 

 

           Radny Feliniak Wiesław zapytał Burmistrza Chodcza odnośnie przebudowy drogi 

wojewódzkiej 269 na tym odcinku, o którym Pan Burmistrz wspomniał czy dobrze radny 

zrozumiał, że gmina będzie mogła wnosić jakieś uwagi co do projektu przebudowy. Burmistrz 

udzielił odpowiedzi, że w dobrym tonie i w dobrym guście wypadałoby żeby tak było, 

będziemy wnosić odnośnie sygnalizacji świetlnej przy szkole. Z oficjalnych informacji 

jakichkolwiek na temat taki czy będziemy mogli wnosić uwagi nie ma natomiast będziemy 

wnosić uwagi jeżeli będzie coś tam nie odpowiadać.   

 

Ad. 15 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

     

           Nikt z obecnych na sali nie zgłaszał żadnych spraw bieżących ani wniosków.  

 

Ad. 16  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

          Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 14:30.  

 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


